



STAPA®

HYDROMIC W

适用于水性凹印和柔印油墨的铝浆颜料

Aluminium Pigment Pastes for Water Borne
Gravure and Flexo Printing Inks

HYDROMIC P

适用于墨水配方的铝浆颜料

Aluminium Pigment Pastes for Pen Ink Formulations

STAPA® HYDROMIC W 是爱卡珠海最新开发的适用于真正水性油墨的铝浆颜料。该系列以水作为介质，可实现无 VOC 或低 VOC 水性油墨的生产。

该系列铝浆提高了发气稳定性，可在水中保持外观稳定和质量稳定。

STAPA® HYDROMIC W 可用于水性柔印或凹印油墨，调色后也能保持闪亮外观。

STAPA® HYDROMIC W is our latest development in Zhuhai for pigments suitable for real water borne inks. The media of the paste is water to achieve a water borne no/low VOC inks.

The gassing stability of the paste was improved to make keep the appearance and quality stable in water.

The pigment can be used for water borne flexo or gravure inks and keep a shiny appearance also after tinting.

STAPA® HYDROMIC	固含量 Solid Content	粒径 Particle Size	颜料类型 Pigment Type	溶剂 Solvent	有效期 Shelf Life
型号 / Type	%	D50 [μm] 近似值 approx.			
W 5005	65	50	银元型 / Silverdollar	水 / Water	6 个月 / 6 months
W 1105	65	11	银元型 / Silverdollar	水 / Water	6 个月 / 6 months
W 0610	65	6	玉米片型 / Cornflake	水 / Water	6 个月 / 6 months

STAPA® HYDROMIC P 专为墨水配方开发。该系列铝浆颜料的黏度经过特别调节，因此适用于墨水配方。

For pen inks formulators, STAPA® HYDROMIC P was developed. This water borne paste consists of viscosity adjusted pigments to make them suitable in pen ink formulations.

STAPA® HYDROMIC	固含量 Solid Content	粒径 Particle Size	颜料类型 Pigment Type	溶剂 Solvent	有效期 Shelf Life
型号 / Type	%	D50 [μm] 近似值 approx.			
P 5005	35	50	银元型 / Silverdollar	水 / Water	6 个月 / 6 months
P 1105	35	11	银元型 / Silverdollar	水 / Water	6 个月 / 6 months

如需更多资讯，请查看我们的技术产品信息 (TPI)。

For further information, please check our technical product information (TPI).

ECKART GmbH · Guentersthal 4 · 91235 Hartenstein · Germany

Tel: +49 9152-77-0 · Fax: +49 9152-77-7008 · E-Mail: info.eckart@altana.com · www.eckart.net

爱卡(亚洲)有限公司 · 香港湾仔轩尼诗道302-308号集成中心701-3室

ECKART Asia Limited · Room 701-3, 7th Floor · C C Wu Building · 302-308 Hennessy Road · Wan Chai · Hong Kong

Tel: (+852) 3102 7200 · Fax: (+852) 2882 5366 · Email: info.eckart.asia@altana.com · www.eckart.net

上海/Shanghai

Tel: (21) 6456 8880

广州/Guangzhou

Tel: (20) 8387 8860

桃园/Taoyuan

Tel: (+886) 930 016 236

Ho Chi Minh

Tel.: + (84 28) 3824 3371

Mumbai

Tel.: + (91 20) 3061 0607

Tokyo

Tel.: + (81 3) 6457 5501

Seoul

Tel.: + (82 31) 767 1441

Singapore

Tel.: + (65) 6514 3066



0/November2022.0 GA P.R.China